
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 108

Hvad er ministerens holdning til håndteringen af belægget på Kragskovhede Fængsel i

lukket regi, jf. at en afdeling først var normeret til 50 indsatte, men som på grund af over-

belæg blev opjusteret til 54, for derefter af have 56 – uden ekstra personale, og vil mini-

steren redegøre for, om der er andre steder i Kriminalforsorgen, hvor man blot hæver det

oprindelige belæg, således at det nye samlede belæg ser lavere ud end i virkeligheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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